
Miestne zastupitel'stvo Mestsk.ej ia.sti Bratislava - Lamai

Zipisnica
zo zasadnutia Miestnelho zastupitel'stva

Mestskej iasti Bratislava - Lamai
13.2.20-t4

Prftomni: Anna Markov6, Ing. Daniel. Valentovid CSc., JUDr. Jflia OndriSov6, Mgr. M6ria Imrichov6.
Mgr. Marta Janyrikov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Fi.aclosl.av Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Oc:ilkovd.
Za MU: Ing Peter Sramko - starosta, Mgr. Michaela Kciviirr Mrdzovit - poveren6 prednostka, 2r,\ziLna
Koreiov6 - N{K, Ing. Vlastislava Rychtdrikov6, Mgr. Mt6ria Sitarkov6, Mgr. Miriam Cuchtov6
Ospravedlneni: Ing. Gabriela Bizoiov6
Prizvani hostia: Ing. Jozef Udid a PhDr. M6ria Vadingerovd - okrsk6ri MsP Bratislava - Dubravka, nrjr.
Mgr. Juraj Strlhaii - riaditel' OO PZ Bratislava Dribravka, MLlDr. Ivan Jgr65 - zriad'ovatel' sirkromnej ZS
s IvIS M. Montessori, MUDr. Jindra Holikov6 - zristupkyia region6lneho hygienika a .vedfca sekcie
dinnosti verejneho zdravotnictva RUVZ BA, Ing. Chomovii --investidn6 riaditel'ka NDS, a,s.

Program:
1. Otvor,:nie. vol'ba n6vrhovej komisie, overovatetor, z6'pisnice a zapisovatefky
2. Schv6lenie programu
3. Situadnd s;pr6va mestskej policie za mesiac december 2013
4. Situadn6 spr6va OO PZ - SR - Dribravka zarok2}l3
5. Zaznam z miestneho zist'ovania o stave viano<1n{ vyzdoby
6. Schv6lenie revolvingov6ho riveru k projektu \/CA - Lramad
7. Nrivrh rozpodtu MC Bratislava- Lamad na roky 2014 _ 2016
8. N6vrh dodatku Statritu hlavndho mesta SR Bratislavy - riprava lehoty na vybavenie podani
9. Spr6vir o plneni uzneseni MZ platnychk06.02.2014
10. Dopravn6 situdcia v MC Bratislava - Lamad
1 1. Uzemny ptl5Ln zony Malokarpatsk6 ndmestie
12. Analyza aktu6lneho stavu byvalfch kontajnerov.ich stojisk
13. Schv6lenie podmienok VOS - preniijom parkovacieho boxu na Heyrovskdho ulici d. i
14. N6r'rh zmluvv o n6jme a o vykone spr6vy objektu byvalej jeddlne na Borinskej ulici (,.23 -

St< Cc,.ju Kai Karate
15. iiiados;t' o z1'avtna n6jomnom - srikromn6zS s MS N4arie Montessori
16. Ziadost'o odpustenie n6jomndho - p. Dagmar Kov6dov6
17. N6vrh na pridelenie obecn6ho bytu Ziadatefovi zo zozftantu uch6dzadov o byt
18. Niivrh na odvolanie dlena z Komisie pre Skolstvo a Sport
19. Navrh sadzobnika poplatkov zapren|jom SCt, a zrnenaprev6dzkovdho poriadku SCL
20. Vol'ba prisediacich Okresndho sridu Bratislava I\y'
21. Infonnativne spriivy (A.op_ostupoch pr6c na LIPD Z',etak, B.ostave prijmov avydavl<ov lvli

BA La:nari, C. o projekte VCA Lamad, D. o problematike kfrenia v objekte naZlatohorskej ulici
i. 18, E. o zriadeni a fungovani stavebn6ho irradu a organizadn6 Struktrira MU, ,F. o das;ovom
harmonograme uloh pripravy volieb prezidenta SR v roku 2014, G. o posky:ovzrni
opatrovate,fskej sluZby za IY Stvrt'rok 2013, Ft. k Ziadosti o ziwaznd stanoviskg k fzerLn6rnu
konaniu pre .,4 rodinnd domy Lamad - Cesta na Klanec", I. k Ziadosti o zdvazne stanovisko
k uzentn6mu konaniu stavby ,,Larnad - bytovy dr)nt" v lokalite Star6 z6hrady)

22. Vystupy z komisii
23. R6zne
24. Interpel6crLeposlancov
25. Ziver



K bodu I - Otvorenie, vol'ba n{vrhovej komisie, overovatel'ov zfpisnice a zapisovatel'ky
Starosta Ing. Sramko otvoril zasadnutie Miestneho ;zastupitel'stva a privital pritomnych poslancov
a hcrsti. Ospra'vedlnil neirdast'p. poslankyne Ing. Bizoiovej na zasadnuti'NlZ, poiet poslancov: 8.
Do n{vrhovej komisie navrhol: Mgr. M6ria Imrichov6. a M\/Dr. Pavol Cech
Za overovatel'ov: Mgr. Marta Jany5kov6 a JUDr. Jirlia OndriSovd
Zapisovatel'ky: Mgr. M6ria Starkovd a Mgr. Miriam C,uchto.v6

O predloZenorn n6vrhu dal p6n starosta hlasovat'.
Poiiet poslancovr 8
Za: tJ - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jrilia OndriSov6, Mgr. M6ria Imrir:ho.v6,
Mgr. Marta Jany5kor,5., MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing, R.adoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkovd
Proti: 0

ZdrL.alsa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 2 - Schvrilenie programu
Starosta predital men6 hosti, ktorf sa zridastnia dnerindho rokovania MZ. Poprosil p,rslancov lt[Z
o niivrhy na zmenu programu. Mgr. Imrichov6 navrhla predradit'bod d. 7 pred bod d. 5 a prerokovat'bod
2lF) ako bod 5,A'. JUDr. OndriSov6 navrhla, aby sa o bocle rrizne rokovalo vZdy od 9.30 do 10.00 (bod
pre obdanov). O tomto n6vrhu sa hlasovalo:
Poiet poslancovr 8

Za: 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JIJDT. Jrilia Ondri5ovS:, Mgr. M6ria Imricho.,uii,

N4gr. Marta Janyirkova, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Rendta Ocilkov6
Proti:0
ZdrL,al sa: 0

Nehlasoval: 0

Nin,rh bol pri,|aty,
(Uz;nesenie sa. sctLv6li v bode R6zne).

Star:osta dal hlasovat' o ostatny'ch n6vrhoch na zmenu programu.
Hlasovanie o preclradeni bodu d. 7
Poiet poslancov:r 8
Zaz 8 - AnneL Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jirlia Ondri5ov6, Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Marta Jany5kor'6, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radosl'av Olek56k, PaedDr. Mgr. Reniita Ocilkov6
Proti: 0
ZdrL,al saz 0

Nehlasoval:0
Itrdvr"h bol pri,iaty.

Hlasovanie o prelokovani bodu 21E ako bod 5.A

Poiet poslancov: 8

Zaz 8 - Anna" Mrlrkov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JIJDT. Jirlia Ond.ri5ov6, Mgr. Mdria imrichovri,
Mgr. Marta JanySkor,'d, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radoslav Olek55k, PaedDr. Mgr. Reniita OciLlkov6

Proti: 0

ZdrLal saz 0

Nehlasoval: [)

.\rdt,rh bol pririaty.

Program ako c:elok

Poiet poslancov: 8

Zaz 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JIJDT. Jrilia Ondri5ov6, Mgr. Mdria Imrichovzi,
Mgr. Marta JanySkov6, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Oci.lkov6
Proti: 0



ZdrL,al sa: 0

Nehlasoval: 0

P r o gr ant b o I s' c hv dl e ny.

K bodu 3 - Situaind sprrlva mestskej policie za mesiac december 201.]
Starosta otvr:rril diskusiu. Mgr. Ing. Olek56k poprosil okrsk6rov MsP o riesenie problemov
s bezdomovcami. Informoval, Le na Bako5ovej ulici v poslednej dobe nezn6my p6chatel' prepichuje
pneumatiky na aut6ch. Dodal, Le by sa tym mala za<>berat' Stdtna policiit. MVDr. Cech podl'a situadnej
sprtivy skonStatoval, Ze l'udia dostatodne nevyuZivajilL linku 159. Opiitovne poZiadal, aby troli fotcgrafie
a kontakty okrskdrov vyvesend vo vyvesnyich skrink.ach. ec, sa lfka ja:zdeckej policie, inlbrmoval, Ze
zasadnutia komisie ZP sa zridastni p. Boris Balogh - velitef stanice jazdeckej policie a kynol6gie.
lnformoval o niivrhu zakripenia fotopasci, sri vy.tipovan6 predbeZn(! miesta, ktord lby mali by'
monitorovand, JtlDr. Ondri5ov6 doplnila, Le jazdeck6 policia m6 svoje opodstatnenie a srihlasi r; tym,
aby sa vytv6rali trrodrnienky pre jej vyuZivanie . Zfuotreitju povaZuj e za reprezentativnu dast' MsP Mgr.
lrnrichov6 pc>Liadala p. starostu o inform6cie vo veci vyrubu stromov na Klanci. Starosta podal
infonn6cie o starre rie5enia tejto problematiky. P. MarkovdL informovala, Le na Studenohorske.i ulici
ftrma AutoCar poikodila tr6vnatri dast' chodnfka. Starosta prisl'ribil, Le firma bude neodkladne vyzvan6
k tomu, aby vr6tila tr6vnik do p6vodn6ho stavu. Mgr. Jany5kovii upozornila, Le po ihrisku v Sporlovom
arelrli pd ZS sa pohybujri dve dievdatd s dvoma vefkllmi, vol'ne pustenymi psarni. Poprrosila
o monitorovanie tohto miesta z d6vodu strachu otrdmo,,z. Pritomni okrsk6ri MsP sa vyjadrili
kjednotlivym podnetom. Starosta poprosil, aby bol .z6pis zrokovaniie, MZ zaslany velitel'ovi MsP
Dirbravka. Nrhsledne ukondil diskusiu. N6vrhov6 kornisia preditala re6vrh uznesenia, o ktororn clal
starosta hlaso.r,at'.

Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad
,4,. berie na vedomie predloZenf situadnri spr6vu mestskej policie z:a mesiac december 2013 - s

pripomienkanri
Poiet poslancov: 8

Za: 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JIJDT. Jrilia Ondri5ov6, Mgr. M6r.ia Imrichovli,
Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Rendta Ocjlkov6
Proti: 0

ZdrYzal saz 0

Nehlasoval: 0

Starosta predradil bod i. 9 - Spr:lva o plneni uznesenf MZ platnych k 06.02.2014
Protihlukov{ stena (d'alej len PHS) - Nrivrh rie5enia doiasnych PHS
Starosta privital n.a zasadnuti MZ p. Ing. Chomovi zNDS, a s. a MUDr. Jindru Holikovri z RUVj4 B.A.
N6sledne podal kr6tku genezu k problematike PHS. MUDI. Holikovd informovala, Ze PFIS sa podl'a
zakona buduj{i pri novych a rekon5truovan:ich dial'niciach. tng. Chomovd predstavila poslancorn NIZ
prezent6ciu - chr:onol6giu postupov od r. 2004, kedy boli po prvy kr6t vznesen6 poZiadavl<y na

vybudovanie l:'HS z ddvodu probl6mu vefkdho hluku. L'viedla, Ze sa budir robit'd'alSie prie,skumy, ktord
sirvjsia s umiestnenirn PHS, dOleZitym atribritom je cena tohto rieSenia. Uviedla priklady moZndho
rieSenia aplik6cie: mobilnej PHS, ktora je sirdast'ou zvodidla. V tejto veci sa moment6lne rokuje
s rakfskou firmou Asfinag. V r6mci Slovenska sa moment6hne vytypovali 3 lokality a je r<>zprac'cvan6

idecrv6 Stirdia, di try sa tak6to rie5enie dalo pouZit'. Odklad6 saL to vSak zal:"ial z d6vodu mali;qh inve,sticii.
-fakdto rieSenie si d'alej vyZaduje dal5ie rozsiahle priprar.y, majetko-pr6vne vysporiarlanie a pc,d.

Mornent6lne je NDS, a.s. v procese verejndho obstar6vania, ktor6 sa bliZi ku koncu. R6ta sa s t;fm, Ze do
konca roka 2014 by sa mohlo poLiadat o stavebn6 povolenie. K samotnej reahzdcli by mohlo prist'
koncom roku 20[5 alebo 2016. Ubezpedila poslancov MZ, Le snahou NDS, a.s. je spuLstit'pripravy
arealizdciu PIIS 5o najskdr. JUDr. Ondri5ovd uviedla, Ze od r.2004 obiiania lamadia trpia nerimcrnym
hlukom, nemtrZu .mat'doma otvoren6 okn6. P. Markov6 sa pripojila k my5lienke p. Ondri5o\/ej a d,rdala,
Ze majetkoprdvne vysporiadanie s vlastnikmi pozemkol malc, byt'podl'a jej ndzoru uZ d6vno ukorrdene.



MVDr. Cech sa Ing. Chomovej a MUDr. Holikovej porl'akoval zaich friast'na rokovaniMZ. Uvied6l,
Ze podl'a ieho n6z:oru je umiestnenie PHS pri OD Tesco zbytodn;im plytvanim finandn;lich prgstrir:<1k,rv
Ien preto, Le to vyLaduje z6kon. Mgr. Ing. OlekS6k sa poderkoval za komplexnri informziciu agen6zu
vystavby PHS. Vyjadril nepochopenie nad tfm, predo sa uZ v roku 2007 nezadala systdmo.vo
pripravovat' pevn'A stena, ktor6 by mala natrvalo rie5it' tento probl6m. Dodal, Le neveri v to, Ze rz rolcu
2016 bude v l-amadi postaven6 PHS. Ing. Valentovid navrhol NDS, a.s., aby vspolupr6ci sMZ SR
podala parlamentnlf n6vrh na ochranu l'udi. Dr. Mgr. rfcilkovri sa inform<lvala, v akom stave je majetko_
pr6vne vysporiadanie. Ing. Chomov6 uviedla, Ze diafnica ako tak6 je majetkovo vysporiadan6, ostatn6 sa
uvidf podl'a d'alSej dokument6cie. Mgr. Ing. Olek56k ubezperiil Ing. Chgmovu,Le Mi La:mad bu,Je pri
rnajetko-prdvnom vysporiadanf maximdlne sridinn6. JUDr. Ondri5ov6 pollrosila p. starostu, aj NDS|, a.s.,
aby sa pravidelne: stret6vali minim6lne 2 x do roka a inlbmrovali o stave rie5enia tejto Jrroblernatiky.
Starosta ukontiil diskusiu. Niivrhovd komisia preditala nZivrh uznesenia, o ktorom dal starosla hlaso.rat'.
Miestne zastupitelfstvo mestskej dasti Bratislava - Lannad
r\. berie na vedomie aktu6lne inform6cie o protihlukovej stene - s pripomienkami
Poiet poslancov: 8
Zaz 8 - Anna MzLrkov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JtIDr, Jrilia OndriSov6, Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Marta Jarry5kov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. RadosleLv Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilko,,z6
Proti:0
Zdril.al sa:0
Nehlasoval: 0

Starosta predradil bod i.23 - R6zne
Starosta dal sl:rvo p. Ondrejkovi, ktory sa vyjadril k v.TuZivaniu SH Na barine v dase hodin urdenyc,h pre
verejnost'. Uviedol, Le doteraz seniori v hale pravidelne Sportovali - ping pong 3 x do t;yZdiur. Od ke:dy.je
r,'hale nor,'y prenajimatel', st61e sa objavujir vyhovorky predo tam nem6Zu hrat'. Okrem toho dodal, Ze
ping-pongovd ritoly v hale sri znidend. JUDr. Ondri5ovii poprosila p. starostu a MK, p. Koreiovil, aby sa
z,aoberali toutcl st'aZnost'ou. Starosta prisfribil, Ze st'aZnost'ou sa na MU budri zaoberat'. Mg;r. Imric;hova
zdroveil poLiaclala o preverenie, di je v5etko v zhode so zmlu.vou o pren6jme. Poprosila p. prednostku,
aby boli hodiny pre verejnost' r,yvesend na hale a 2,,'erejnen6 v Lamadanovi. K n6vrhu na preve renie
zmluvy sa pripojiila aj Dr. Mgr. Ocilkov6. Mgr. Ing. OlekrS6k navrho.l ohfadom tejto problematikl,
komunikovat' s p. Malikom. Starosta ukondil diskusiu. N6vr:hov6 komisia preditala n6vrh uznes;enia,
o ktorom dal srtarosta hlasovat'.
Miestne zastutrritel"stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad
A, Liada starosrtu a kontrol6rku mestskej dasti o kontrolu plnenia zmluvy s n6jomcom Sportovej haly Na
barine (,.21 v ilastii poskytovania benefitov pre Lamadanov
B. Ziada ndjorncu Sportovej haly Na barine o zabezpe:(enie z,,zerejnenia hodin pre verejnost' na budor,e
Sportovej haly a poskytnrit' inform6ciu pre zverejnenie do dasopisu Lamadan a na webovri str'6nku
wr,v-r,v.lamac.sk

C. Liarla rie5il.' pripomienky v zmysle diskusie. najm2i zistit' p6vodcu znidenia pinpongovlich stolov -
bez pripomienr:rk
Poiet poslancov: 8

Za: 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jrilia Ondri5ov6, Mgr. M6ria Imrichovii.
N4gr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren;ita Ocilkor,'6
Proti: 0

Zdr:zal saz 0

Nehlasoval: 0

K bodu 4 - Situainf spriiva OO PZ - SR - Dribravka za rolk20l3
Starcrsta privital na zasadnutiMZ riaditefa OO PZ Dirbravka - p. mjr. Mgr. Sulharia. Mgr. )ing. Ole:kidk
pripomenul potrebu merania rychlosti na ul. Pod Zed6kom - monitorovat', ii sa dodrZiava 3rJ. Upozomil
na dastd prepiichovanie pneumatik na Bako5ovej ulici. P. Markov6 sa pod'akovala z,et pravi<lelne



c,rganizovarrd predn65ky s p. Kodi5ovou ohl'adom ochrany ddchodcov. Mgr. Jany5kovii doplnila, Ze

6, prednii5ke s;ir l'udia asi m6lo informovani, pretoZe sa ich tam zrjrdastriuje m6lo, rLavrhla preto
informovat' o lyclrto predn65kach v Lamadanovi, respr. inym sp6sobom. MVDr. Cech sa informorzal, di
I'Z SR dok6ile irabezpedit' ochrannd reflexn6 prvk.y pre r;tarSich obyvatel'ov Lamada, Rokovaciu
rniestnost' opustila Mgr. Mriria ImrichovS, poiet poslancov: 7. P. riaditel' sa vyjadril [r jednotlivjm
podanim podnetom. Ozrejmil situadnri spravu OO P7, SR Dribravkaza rok 2013. Uviedol, Ze; .jeho
pracovnS e-mailov6 adresa je iuraj.sulhan@minv.sk a poslanci mOZu ina tirto adresu zasielat' r'Setky
prodnety. Informoval, do sa lfka prevencie, 2e PZ nedostal rozpodet na to, aby zabezperiil prl'ky pre
r'Setkych obyr,'atel'ov. Dodal, Le on v prvom rade zodproyedd za trestnri dinnost', ostatnd podnety prr:nesie
ria Jr. KodiSovf. l'l6sledne poslanci diskutovali o mo:Znostiac.h vyuLitiajazdeckej policie. MVDI. dech
rLavrhol k bodu uz:nesenie, o ktorom dal starosta hlasovat'. Ndvrhov6 komisia preditala n6vrh uznesenia,
o ktorom dal starc,sta hlasovat'.
lliestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad
It . berie na vedomie situadnri spriivu OO PZ - SR - Df bravka za rok 201 3 - s pripomienkami
Il. Liada MU, aby zabezpedil ochrann6 reflexn6 prvky -- pre :seniorov a deti v Lamadi azhrovei, zrby aj
z.abezpedtl ich distribriciu - bez pripomienok
C. Liarla presl,:fmat' moZnosti sponzoringu pri n6kupe ochrannych prvko'u, - bez pripomienok
I'oiet poslancov: 7

Zl,az 7 - Anna MaLrkovd, Ing. Daniel Valentovid CSc., JLIDT. Jrilia Ondri5ov6, Mgr. Marta Jany5kovd,
X4VDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkovri
I'roti: 0

Zldrlal sa: l)

l{ehlasovah 0

-starosta predradil body d. 21H,2II a 15.
ll bodu 2lH - Informativna spr6va k Ziadosti o zt.vilznf stanovisko k rizemn6mu konaniu pre ,,4
rodinn6 doml'Lamai - Cesta na Klanec"
Do rokovacej miestnosti sa vrdtila Mgr. M6ria Imrichovii, poiet poslancov: 8.
Starosta dal slovo p. Trizuljakovi (projektant ohl'adom v;istarvby 4 RD Cesta na Klanec)., ktorlf sa nir
poslanco'u' lv{Z obr:6til so Ziadost'ou o vydanie ztryazne:hct stanoviska k rizemn6mu konaniu pre 4 roCim6
dom1,. Starosta ozrejmil, Ze stavebn6 komisia odporrida vydat' zinazne stanovisko aZ po ukondeni iitridie
7e(ltk. Mgr. Ing. OlekS6k uviedol, Ze vydanie stano.siska je vkompetencii starostu, preto poZia<lal p.

starcrstu o jeho niv,or. Starosta ozrejmil, Ze stavebn6 komisia oCporudila prerokovat'tuto problematiku na
Ir4Z, preto bol tento materi6l poslancom predloZeny. Ing. Rycht6rikov6 informovala, )i:e k vylaniu
s.ianoviska chi,6u zdsadnd vec - stanovisko HM SR kStfdii 2',et6k. Reali.z6tori projektu savyjadrili, Ze

nad ich pozemkom je v strede pol'a postaveny dom bez iri.inirtrskych sieti, bez pristupovej komunikiicie
a stavebn6 kornisia odporudila vydat' srihlasnd stanovisko k rizemn6rnu konaniu, do povaLuju zit
nespravodlivi. Olirem toho, oni sri ridastnikmi konilnia a nikto ich ani neoslovil. JUDr. Ondrisovli
navrhla vr6tit' Ziaclost' do stavebnej komisie a prehodnotit' vydland stanovisko. Starosta ukondil disllusiu.
hl6vrhov6 kon:Lisia predftala ndvrh uznesenia, o ktorom dal starosta hlasovat'.
Ir{iestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lana(
A.. berie na vedomie informativnu spr6vu kZiadostt ctzdvazne stanovisko kfzemnemu konaniLr pre
smvbu,,4 rodinne domy, Lamad - Cesta na Klanec" - s pripom,ienkami
B;. Ziada stanovisko Komisie vystavby, irzemndho rozvoja aregion6lrrej politiky ktejto stavte do
buduceho MZ - bez pripomienok
(',. Liada vy5pe cifi kovat' vSetky stavby na uzemi ZeUt\: - bez pripomienok
Poiet poslancov: 8

7,a: 8 - Ama Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc,, .lUDr. Jirlia OndriSov6, Mgr. M6rire Imric.hov6,
N{gr. Marla Jany5hov6, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radoslav Olek5dk, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkovh
Proti: 0

ZdrL,al saz fJ

l\fehlasoval: 0



K bodu 2ll - Informativna sprfva k Ziadosti o zi*,izn6, stanovisko k rizemn6mu konaniu stavbv
,,Lamai - bytory dom" v lokalite Star6 zirhrady
Starosta podal fivc'dne inform6cie k materidlu. MVDr. Cech uviedol, 2e ucelend Stridia cen6ho da.n6ho
prostredia by bola vhodn6. Mgr. Ing. Olek56k podal gen6zu k urbanistickej Stridii Stard z6h'ady'.
Uviedol, Ze-ie potrebnd komunikovat'avyvolat'stretnutie sokoliqfmi vlastnikmi. PoLiadal, abv boli na
toto stretnutie poz,rani vSetci poslanci MZ. JUDI. Onclri5ovd ozrejmila, preco bol material posunul;f na
rokovanie MZ. Dodala, Le je potrebnd zamysliet'sa nad lyrn alco toto tizernie riesit'komplexne. Starosta
ukondil diskusiu. |J6vrhov6 komisia preditala n6vrh uzresenia, o ktorom dal starosta hlasovat'.
Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamaii
A. berie na vedomie informativnu spr6vu k Ziadosti o zavdz,ne stanovisko k fzemnemu konaniuL pre
stavbu.,LAN,{A,a - BYTOVV DOM" v lokalite Stard z6hrady
B. Liad,a starostu vyvolat' rokovanie v5etk;fch investorov v lokalite ,,Stard zlhrady" - bez pripomienok
Poiet poslancov: 8

Za: 8 - Ama Markov6. Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jirlia Ondri5ov6, Mgr. M6ria. ImrichLovd,

Mgr. Marta JanLySkovd, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Itadoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Renlita Ocill<<lv6

Proti: 0

ZdrLal sa: 0
Nehlasoval:0

K bodu 15 - Ziadost'o zl'avu na ndjomnom - Srikromnd ZS s MS Marie Montessori
Starc,sta privital na zasadnuti MZ p. Jur65a. Otvoril diskusiu. Mgr. Ing. Olek5ak ozrejmil, Ze poslanci

MZ sa zridastnili obhliadky Skoly vr6tane archivu, nie sri v5ak vymenend okn6 naprizemi dvoch b'r'tor'.

Ako je moZnd Ze sir vymeneni okn6 v archive, ale tych 6 okien v bytoch nie. Vyjadril s;a k Ziadosti

a argumentom p. riaditel'ky ohfadom zlavy na n6jornnom. Dr. Mgr. Ocilkovir skonStatol'ala, Le na

budove Skoly sa urobil naoza.i kus pr6ce. Navrhla odptrstit' n6jomn6 podas mesiacov jril a august.

K tornuto n6vrhu sa priklonili aj poslanci JUDr. Ondri5ov6, Mgr. Imrichovd a p. Ing. Valentovid. Jl-JDr:.

Ondri5ov6 doplnila, Le MZ odpustilo mnoho podnikatel'om a v tomto pripade ide o vzdeldrzaci subijekt,

takZe navrhuje odpustit' dast' n6jomndho. Mgr. Jany5llov6 sa opfala p. Jur65a, di pl6nuje vymenit'tie
zvy5nd okn6 a ak lino. tak kedy. P. Jur65 uviedol, Le je rhd, Ze sa poslanci boli pozrie( na prebieheLiricu

rekon5trukciu. Informoval, Le nepl6nuje na svoje n6klady okn6 vymenit', ale je ochotny vyrnenu

zabe'zpedit v pripade" Ze Me chce na tieto okn6 alokovat' nejakd finandn6 zdroje. Dodal, Ze i;r,oje

oddvodnen6 stanorzisko k tejto veci uZ zasielal na MU.
Ivliestne zastupitef stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad

A. schval'uje zfavu na n6jomnom za obdobie od 01 .01.2013 do 26.A8.2013 vo vy5ke 828,53 € -

s pripomienkarni
Poiet poslancov: I
Za: 4 - Ing. DanjLel Valentovid CSc., JUDr. Jrilia CtnclriSov6, Mgr. Mtiria Imlichova, PaedDr. fvlgr.

Renata Ocilkov6
Proti: 0

Zctfr,alsa: 4 - ,A.nna Markov6, Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radoslav Olek.56k

Nehlasoval: 0

LIznt: s eni e ne b o I o lcr i.i at d.

K bodu 5A (p6vodne 21E) - Informativna spr{va o zriadeni a fungovanf stavebn6ho riradu

a organizainri Struktrira MU
Stargsta poclal infbrm6cie k materi6lu. Predstavil poslancom MZ vedirc,u stavebn6ho riradu - p' Ing.

Krajidkovit, ktpr6 ozrejmila stav otvorenych a uzatvorenych spisov odo d.da ndstupu na M'l-'. Dodala, Ze

obdania sir zatial'spokojni atesia sa, Lije stavebnlf irracl vLamadi. MVDr. iech podakoval p. Ing.

Krajiikovej za jq pozitivny pristup. lng. Valentovid prod'akoval starostovi apracovnikom IrrlU, Ze tzrklo

irspe5ne tr4aati zalo'zenie stavebneho riradu. Starosta ukonilil diskusiu. N6vrhov6 komisia preiiitala

ndvrh uznesenia, o ktorom dal starosta hlasovat'.
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Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamail
A. berie na vedomie informativnu spr6vu o zriadeni a fungovani stavebndho riradu - bez pripomienok
Poiet poslancov: 8

Za: 8 - Arura Ma.rkov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JLIDT. Jrilia Ondr:iSov6, Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Mar-ta JanySlcovd, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mer. Ren6ta Ocilkov6
Proti: 0

ZdrLal saz {l

Nehlasoval: 0

K bodu 7 - N{vrh rozpoitu Mt Bratisrava - Lamai na roky 2014 -2016
Starosta podal informdcie k materi6lu. MK, p. Korerior,'6 prodala stanovisko k rozpodtu, odporudita
predloZeny rozpodet schv6lit'. Starosta otvoril diskusiu. Mgr. Ing. Olek56k poprosil o vywerlenie
pripomienkf irkolske.i komisie k n6vrhu rozpodtu na rok 2014. Pouk6zal na prioriqr volebn6ho
programu. je to posledny rok tohto volebndho obdobia, ztohto ddvodu mala KFpaD pripomienlu
k n6kupu osobnetLo vozidla pre potreby' stavebndho riradu. Podal n6vrhy na zmenu rozpodtu - na
zniLenie, zvy5enie afdelovd viazanie vjednotlivych programoch. Z1rovei podal vysvellenia
k jednotlivlftn zmen6m. Dr. Mgr. Ocilkov6 uviedla, Le pocll'a nej je odponidanie Skolskej kornisie
kn6vrhu rozpodtu formulovand spriivne. Poslanci NIZ sa pri schvafolani rozpodtu venovali na-imii
problematike Skols;tva a oprave strechy na budove ZS. Po diskusii navrhli rozpodet schv6lit' ,v zneni..
Miestne zastup:itel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad
A. schval'uje
1. rozpodet mestskej dasti Bratislava * Lamad nar.2014 takto:

Prij my be:Zndho rozpodtu

V;idavky treZrr6ho rozpodtu

2 373 264 EUR

2 330 496 EUR

Prrjrny kapit6loveho rozpodtu 437 093 EUR

Vydavky
rozpodtu

kapit6lov6ho 483 189 EUR

Priimovd l'rnandne oper6cie i3 760 EUR

Vydavkov6 finan'ind operdcie 9 600 EUR



VVsledok hos oodiirenia 832 EUR

2. 'fvorbu a pouZitie rezervn6ho fondu mestskej dasti Bratislava - Lamad: na r.2014 takto:

Tvorba R,ozervneho fondu 832 EUR

PouZitie FLezervneho fondu 0 EUR

3. Programovy rozpodet mestskej dasti Bratislava- Lanrad na.r.2014
4. Prispevok r1o sociiilneho fondu vo vy5ke 1,05 oA z ob-jernu'vyplatenyctL platov amiezd
5. Prekrodenie vydavkov rozpodtu mestskej dasti podla $ 10 ods. I pism. e) Zdsad hospoddrenia

s finandnyrni prostriedkami mestskej dasti Bratislava -Larnad vo vy5ke ridelovo viazanychprijatych
grantov alebo l.ransf-erov od injch subiektov

- s pripomienkrami :

l. znfi.enie na::

Program 1.2

Program 1.3

Program 1.6

Program 3.4.2
Program 3.4.10
Program 4.4
Program 6.1.2
Program 6.2.1

Program 10.4

Program i4.1
2. zvy5enie nar
Program 1.4

Program 7.1.2
Prcgram7.2
Program 7.6

Program 9.1 .1

Program 10.1

Program 1 1.1.i
Program ll.\.21
Program I 1.1.:i

30 000 €
4000€

13 000 €
700 €

45 000 €
46 000 €
9000€

21 000 €
43 000 €

210 000 €

24 902 €
10 000 €
20 000 €
10 000 €
13 800 €
6039€

10 000 €
2000€
3000€

3. riielovo viazaf finandn6 prostriedkv:
20 000 € - podpora FK Lamad,
1 500 € - podpora Juraja Vach6lka (bedminton),
5 000 € - vianodndvyzdoba,
5 000 €- vymena okien a vchodovych dveri na Borinskej ulici 213

B. berie na vedomie
1. N6vrhy rozpodtov mestskej dasti Bratislava - Lamad na rol.:y 2015 a2016
2. N6vrhy tvorby a pouZitia Rezervn6ho fondu mestskej dasti Bratislava * Lamad na roky 2015 a2'Jl6

Program 9.3.2

Program 3.3"



3. N6vrhy progriamovych rozpodtov mestskej dasti BratisleLva - Lamad na roky 2015 a2016 - bez
pripomienok

C. berie na vedomie stanovisko miestnej kontrol6rky k n6r'rhu rozpodtu na roky 2014 - 2016 - bez
pripomienok
Poiet poslancov: 8

Za: E - Anna Markova. ing. Daniel Valentovid CSc., JtIDr. Jrilia OndriSov6, Mgr. M6ria hnrichor,'6,
Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkovil
Proti: 0

ZdrZal sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 14 - N{vrh zmlury o nrijme a o vykone sprfqy objektu byvalej jedrilne na Borinskej ulici i.
23 - SK Goju Kai Karate
Poslancorn MZ trol predloZen;f n6vrh zmluvy o n6jme a qlkone spr6vy objektu byvalej jed6lne nir
I3orinskej ulici d. 23. Starosta podal inform6cie k materi6lu. Dr. Mgr. Ocilkov6 podala k zrnluve
pripomienky. Slo,'ro dostal p. Martin Kab6t (konatef zirnn6ho Stadi6na). Uviedol, Ze budova jeddJne sil

nachhdza v ar:e6li ich zariadenia. Poprosil poslancol' NIZ o prehodnotenie zvolendho postupu
a pripravenej :zmluvy so z6merom dosiahnutia transparentnosti a korektnosti vodi obyvatel'om Latnada.
Starosta odpor:udil p. Kab6tovi n6jst' konsenzus s novynri n6jomcami, aby sa v5etci dohodli avzilomne
spolupracor,'ali. N{gr. Ing. Olek56k uviedol, Ze podfa jeho n6zoru je zmluva prili5 komplikcvand.
Navrhol on6r,rhu zmluvy hlasovat'ap<lsunrit'tymto spdsotrom problernatiku dalej. Starosta ullondil
diskusiu. Niivrhol'6 komisia preditala n6vrh uznesenia, o ktorom dal starosta hlasovat'.
Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamarj
A. schval'uje predloZenir zmluvu o n6jme a o vykone spr6vlr blfvalej jedSlne na Borinskej ulici d. 2l)

v Bratislave s SK Goju Kai Karate - bez pripomienok
Poiet poslancov: 8

Za: 7 - Anna Merkov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JLIDT, Jirlia Ondri5ov6, Mgr. M6ria Imrichovd,
Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radoslerv Olek56k
Proti: 0

ZrJrLal saz 0

Nehlasoval: 1 - PaedDr. Msr. Rendta Ocilkov6

K bodu 5 - Z[znam z miestneho zist'ovania o stave vianoinLej vfzdoby
MK, p. Koreiov6 podala inform6cie k materi6lu. Informovala, Le v druhom polroku bude praoovat' nil
kontrole majetku MC. Dr. Mg.. Ocilkovd pod'akovala IMK za fy'zicku kontrolu vyzdoby a'zit
vvDracovanie marteriiilu. Preditala hlavn6 zistenie kontroly - vianodn6 vizdoba nebola zaradenh d<t

ma.ietku MC. MVDr. Cech poZiadal o zaradenie vianodnej v'izdoby do rnajetku MC. Dodal, Ze v roku
2008 bolo viarrodnej vyzdoby podstatne viac a nech6pe kam .,'yzdoba zmizla. Starosta ukondil disl<usiu.

N6vrhov6 komisizr preditala n6vrh uznesenia, o ktorom dal star:osta hlasovat'.
Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamat,
A. berie na vr:domie zitznam miestneho zist'ovania o stave vianodnej vyzdoby - s pripomienkarni
Poiet poslancov: 8

Zaz 8 - Arrna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JtiDr Jflia Ondri5ovri, Mgr. M6ria Imrichovd,
Mgr. Marla Jarry5kov6, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radoslarv O1ek56k, PaedDr. Mgr. RenL6ta Ocilkovri
Proti: 0

ZdrLal sa: 0
Nehlasoval:0

K bodu 6 - Sc,hvdlenie revolvingov6ho fveru k projektu VCA - Lamai



Starosta vysvetlil potrebu uverov6ho r6mca (v tomto pripade ide len o rezervu). Mgr. [.ng. OlekS6k
vyjadril podudovanie nad tym. Le tento materi6l nebol prerokovan;f v KFPaD . Zaujima ho, preilo p.
starosta o ponuku poLiadal pr6ve VUB banku. Navrhol materilil stiahnut'er predloZit'na prerokovan..e do
KFPaD. Starosta vysvetlil, predo bola o ponuku poLiadanaVU.B banka. Nrisledne materi6l stiahol.

K bodu 8 - N:lvrh dotlatku Statrito hlavn6ho mesta SR Bratislary - flprava lehoty na q'bavenie
podani
Starosta podal infbrm6cie k materi6lu. Otvoril diskusiu. Mgr. Ing. Olek5dk podal k n6r,r.hu doc.atku
pripornienku - ak sri v f,om uvedend lehoty, bolo by vhodnd uviest' aj nejakd sankcie r,pripade
nedodrZania tj;gli1r3 leh6t. Starosta ukondil diskusiu. N6vrhovd komisia preditala ndvrh uznestnia,
o ktorom dal staros;ta hlasovat'.
Nliestne zastupitel'rstvo mestskej dasti Bratislava - Lamad
A. srihlasi s nilivrhom dodatku Statutu hlavndho mesta SR Ilratislavy - riprava lehoty na vybavenie
podani evidovanym pod d. MAGS OLP-449120I414549 zo dia 15.01.2014 - s pripomienkou - Liaclame
doplrrit'sankciu v pripade nedodrZania tychto terminov
Poiet poslancov: I
Zaz 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jirlia Ondri5ov6, Mgr. M6ria. lmrichLovd,
IVIgr. Marta JarLySkovd, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radoslarr Olek56k, PaedDr. Mgr. Renlrta Ocill<ovf
Proti: 0

ZrJri,al saz 0

Nehlasoval:0

Pokraiovanie k bodu 9 - Spr:iva o plneni uzneseni MZ platnfch k 06.02.2014
Starosta otvoril diskusiu. MVDr. Cech ohodnotil stav plnenia uzneseni. Poprosil o inform6cie o srtave

rie5enia priechodu pri Lidli. JUDr. Ondri5ov6 podala inform6cie z rokovania s p. prim6torom. Mgr. Ing.
Olek56k pripornenul, Ze k uzneseniu (,. 154120I1/VI nebola z Magistr6tu do dne5neho diia dorudend
odpoved'. Upr:ianLil pozornost' na rie5enie prioritnlrch uzneseni d. 16312011M, 651201it[Y1,,

10812012M, 14812012M, 16112012N1, 17912012N1, 262013.V , 167l20l3NI a 1911201:iNl.
Pod'akoval za uskutocnenir exkurziu po zarradeniach tepeln(iho hospod6rstva. Ing. ValerLtovid podal
prispevok k irzemnej energetickej koncepcii MC Lamad. Dr. Mgr. Ocilkovd navrhla zaradit' uzneserLie d.

77l20l2lY| medzi splnend. Starosta ukondil diskusiu. N6vrhov6 komisia preditala ndvrh uznes3nia,

o ktorom dal starosta hlasovat'.
Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad

A. berie na vedomie
L splnen6 uznesenia Ir4Z

2. sprdvu o plneni uznesenf MZ - s pripomienkami
B. vyrad'uje zo sledovania floh uznesenie d. 17l20l2NI - bez pripomienok
Poiet poslancov: 8

Za: 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDI. Jrilia OndriSov6, Mgr. M6ria [mrichov6,

Mgr. Marta JanLy5kov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Renata Ocill<ov6

Proti: 0

Zdri,al sa:0
Nehlasoval:0

K boclu 2IA - Informativna sprfva o postupoch pr6c na UI'D ZeliJx
Starosta dal slovo obdanovi - p. Ing. DZatkovi, ktory podal pripomienku k irzemndmu pl6nu zony Ze>(.6k.

Uviedol, 2e vypracoval azaslal e-mailom komplexny materi6l spolu s podpismi 20-tich

zainteresovan;foh obcanov vSet\fm poslancom, na ktori dostal od viacerych poslancov kladnu rea.kciu

a niektorymi z nich bol vyzvan!, aby sa k tomuto bodu plrogramu dostavil osobne na rokovanie

zastupitel'stva, s tym, Le tito poslanci otvoria diskusiu ktomuto bodu ato je d6vod jeho osobnej fdasti
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na rokovani zastupitel'stva. Upozornil na to,Lev zadani fzenmdho pl6nu zony, ako iv jeho sridasnom
rozpracovanom n6vrhu je vynechan6 dast' ,,Z\atd hora", do je v rozpore s Llzemnlim pl6nom HM SR IlA,
ako i s platnou uzemnou Urbanistickou Stridiou ,,Novy Lamad", t.1. zikladnymi rizemnopl6novacimi
podkladmi pre UPD N'lC BA - Lamad. PoZiadal poslancov MZ,, aby tola 1.6to dast' zadlenenii do zaclanta
irzemn6ho pl6reu z'tny tak, ako to p6vodne bolo v z6ne podfa rizemn6ho pl6nu mesta a porll'a pOvc,dnej
rizenrnej urbanistickej Stridie ,,Novy Lamad". Dodal, Le ide o plochu vo vefkosti 22 - 23 ha. ktora je
integrAlnou srii:asticu zony intravil6nu chotdra MC BA - l-amad. Ing. Rych.t6rikovii ozrejmil a, ze zaclanie
je schr,6len6 a pripomienky sa dajir zapracovat'len do rie5en6ho uzemra. .Na to p. Ing. DZatko reagoval.
Ze on Ziada doplnit' zadanie, do je v plnej ingerencii MC, ktord uZ bolo raz dopliovane a air, na zfil.Iade
toho doplnit' rozpracovan;f n6vrh iz. pl6nu z6ny. Starosta uviedol, Ze rieBen6 fzemie sa vymedzilc ako
miesto urdend rta rekre6ciu, ktore sa nebude menit' na rodinnri zdstavbu. Dodal, Ze toto bola podmienka
zMagistr6tu HM.BA. Na to reagoval p. Ing. DLatko aprehlisil, Ze starosta sa mlfli, pretoZe opak je
uvedeny v platriej UPD, a Ze v srilade s tym sri na prisluinr! pozemky vydan6 aj UPI trrtd B,\ - Lanrad s

funkciou: "ma.lopodlaLnd ztstavba obytn6ho fzemia". Na to starosta navrhol zadanie opat,)vne
prerokovat'na zasadnuti stavebnej komisie. Mgr. Ing. Olek56k poZiadal p. starostu o rie5enie probl6mu
p. Ing. DZatka. Dodal, Ze nevidi probldm v tom, keby sa rizemie Zlatej hory zadlenilo do zadania.
PoZiadal, aby llola pani Ing. arch. Ba163ov6 pritomn6 podas rokovani MZ k predmetnej problemarike.
Zdroveh poZiaclal o predloZenie v5etkych pripomienok k fzemiu a ich vyhodnotenie na nasleduj uce MZ.
Na 1o p. Ing.D:Zatko navrhol, aby sa poslanci vnajbliZ5ich drioch osobne zfdastnili kontrolnej
prehliadky pre(Jmetnei z6ny a ponrikol odvoz svojim osobnym motorovym vozidlom pre Styri osobl'.
Starosta ukondiil diskusiu. N6vrhovd komisia preditala n6vrh uz,nesenia, o l:torom dal starosta. hlasovat'.
Miestne zastupitel'rstvo mestskej dasti Bratislava - Lamad
A. berie na vetlomie informativnu spr6vu o postupoch pr6c na UPD zony Zedtk - s pripomienkami
B. navrhuje Stfdiu UPD z6ny Zedak vr6tit'na prerokovanie do Komisier vystavby, rizemn6ho roz;voja
a region6lnej politiky a k predloZen6mu podnetu ,,Zlat6 hora" zaujall odborn6 stanovisko - bez
pripomienok
C. Liad,a Ing. arch. BaliiSovri a p. Ing. arch. Zehnu, aby boli pritomni podas rokovani MZ k predmr:tnej
problematike - bez pripomienok
Poiet poslancov: I
Za: 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jrilia Ondri5ov6, Mgr. M6ria [mric]Lov6,
Mgr. Marta Jarry5kov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radosla''r Olek56k, PaedDr. Mgr. Renlita Ocilkov6
Proti: 0

Zdrzal saz 0

Nehlasoval: 0

K bodu 10 - Dopravnil situ:lcia v Mi Bratislava - Lamai
Starosta otvorill diskusiu. Mgr. tng. Olek56k ozrejmil sridasnri dopravnri situ6ciu v MC Lamad. Uvi,ldol,
Ze v r6mci dopravnych probldmov je prioritou d. 1 OK5. Slovo dostala p. Boskovi(ovd a upozornila na

dastd hav6rie na lamadskej ceste (kriZovatka pri Cromwelli). Poprosila, aby sa mestsk6 dast' zadala

zaobercf touto dopravnou situ6ciou. Mgr. Ing. Olek56k navrhol zvLLit moZnosf znilenina qfctLlosti

v tomto riseku na'10, resp. 30. Starosta ukondil diskusiu. N6vrhov6 komisia preditala n6vrh uznesenia,

o ktorom dal staros;ta hlasovat'.
Miestne zastupitel'rstvo mestskej dasti Rratislava - Lamad

A. berie na vedomie postup MU Me Bratislava - Larnad l'o veci rieSenia dopravnej situicie v MC
Bratislava - Lama<i - s pripomienkami
Poiet poslancov: 8

Za: 8 - Anna Mankov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDI. Jrilia Ondri5ov6, Mgr. M6ria lmrichovii,
Mgr. Marta.Tarry3kov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radosla"' Olek56k, I'aedDr. Mgr. Renzita Ocilkov6
Proti: 0

ZdrLalsa:0
Nehlasoval: 0
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K brodu 11 - Uzemnf pl6n z6ny Malokarpatsk6 ndmestie
Ing, Rycht6rikovli podala aktu6lne informScie k materi6lu. Starosta zhodnotil posledn6 verejn6
prerokovanie ri kine - boli tam n6vrhy ohfadom moZnosti rLadstavby zdravotndho strediska, Skoly a
rozriirenie kinil ale len za irdelom roz5irenia t-fchto sluZieb. Llkondil diskusiu. N6vrhov6 kornisia
prer5itala n6vrh uznesenia, o ktorom dal starosta hlasovat'.

Miestne zastup,itefstvo mestskej dasti Bratislava - Lamad
A. herie na vedomie inform6ciu o UPD z6ny Malokarpatskd niimestie
B. srihlasi s ty'm, Ze proces obstardvania a schval'ovania rizemnopldnovacej dokument6cie Uzemndho
pldrru zony Bratrsrlava - Lamad - Malokarpatsk6 n6mestie" potrv6 najviac tri roky od uzatvorenia
zmJ.uvy o poskytnuti dot6cie - bez pripomienok
Poilet poslancov: 8

Za: 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jrilia Ondri5ov6, Mgr. M6ria Imricltovti,
Mgr" Marta Jany5kovir, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olek55k, llaedDr. Mgr. Renrita Ocilkovd
Proti:0
ZdrYzal saz 0

Nehlasoval: 0

K trodu 12 - Analfza akturilneho stavu blvalych kontajnerovych stojisk
Starosta podal infbmr6cie k materi6lu. Otvoril diskusiu. K materi6lu podali pripomienky poslanci p.

Markov6, p. lng. Valentovid, Mgr. Ing. Olek5|k ap. Mgr. Imrichov6. P6n starosta zd}raznil, Le

pr\romienky je potrebn6 podat' na zasadnuti komisie ZP. IJkondil diskusiu. N6vrhov6 komisia pre(litala

n6vrh uznesenia, o ktorom dal starosta hlasovat'.

Miestne zastupitel'stvo mestske.i dasti Bratislava - Lamad

A. lberie na vedomie predloZeny n6vrh na presun zbern;fch n6dob do p6vodn;fch kontajnerc,v'ych sto.lisk

za ririelom vytvorenia novych parkovacich miest - s pripomienl<ami
B. Ziada dopracovat' a vr6tit' na prerokovanie do odborrrych komisii a n6sledne do MZ - bez

pripomienok
Poilet poslancov: 8

Za:: 8 - Anna Markovd:, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jirlia OndriSov6, Mgr. M6riu lmrichovf,
Mgr. Marta Jany5kovd, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Proti: 0

Zdri,al sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 13 - Schvflenie podmienok VOS - pren6jom parkovacieho boxu na Heyrovsk6ho ulici i. I
Do diskusie sa nikto z pritomnych poslancov neprihl6sil. N6vrlhovdr komisia preditala n6vrh uznesenia,

o ktorom dal starosta hlasovat'.
Mir:stne zastutrritel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad

A. schval'uje zin:rer prenajat' spoluvlastnicky podiel o r,'efkosti 1311143974 na nebytovom prie store:

dislcr 12-502 na2. podzemnom podlaZi (t.1. v 2. suterdne) b.ftovdho dornu srip. d. 4585 na pozem.kochL

parceln6 dislo 55 jtl17 o vymere 1206 m2 zastavanych pl6ch a n6d'uori a parceln6 dislo 553120 o vynrere:

60!i m2 zastavanyah pl6ch a n6dvori na Heyrovsk6ho ulici d. 1 v Bratislave, katastrdlne rizemie LzLmad,,

obi:c Bratislal'a - m. d. Lamad, okres Bratislava IV, Spr6vou katastra pre hlavne mesto Slovenskeji

republiky Bratislavu zapfsan6ho a vedendho na LV (,.2705., astfmto spoluvlastnickym podielom na

rrebl'tovom priest"ore dislo 12-502 spojen6ho spoluvlastnjckeho podielu na spolodnlrch dasitiach

a spolodnych zariadeniach bytov6ho domu a na pozemkoch parcelnd disla 553117, 553120 zastavirnych'

by't.ovym domom, o veLkosti spoluvlastnickeho podielu 4397 4,t3844I0

I]. schval'uje spOsob pren6jmu, ato sp6sobom obchodnej verejne.i srit'aZe v zmysle zdkona d' 138r'1991

Zb. onrajetkur otrci vplatnom zneni, ustanoveni $ 281 anasl. zttkona (,. 51311991 Ztt. ObctLodnj;

z6l,r<rnnik vplatnom zneni (dalej len ,,Obchodnj z6konniJ<) a Zisadamr hospoddrenia smajetkom
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vlas;tnym a s mLajetkom hlavn6ho mesta SR Bratislavy zverenl2m do spr6vy MC Bratislava - Lama(, zo
dha 19.04.200-,1

C. rschval'uje podmienky VOS - pren6jom parkovacieho box.u na Heyrovskdho ulici d. I v Bratir;lave
v zmysle predloZen6ho materidlu - bez pripomienok
Poilet poslancov: E

Zaz 8 - Anna Markova, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jrilia OndriSovd, Mgr. M6ria lmrichov6,
Mgr. Marta Jany5k.ova, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radosla'y Olek56k, PaedDr. Mgr. Reniita Ocilkov6
Proti: 0

ZdrYzal saz 0

Nehlasoval: 0

K bcrdu 16 - /,iadost'o odpustenie n6jomn6ho - p. Dagmar Kovriiovr{
Starosta otvoril diiskusiu. JUDr. Ondri5ov6 vyjadrila pochybnost' nad predloZenymi dokladmi od p.
Ko.riida. MVI)r. rSech odporudil srihlasit' s odpustenim n6jomndho. P. Kovdd uviedol, 'Le neitiada
o odpustenie, ale o zapo(,itanie mreZi do n6jmu. MreZe si muserli dat'urobit', lebo poist'ovia im nechcela
poislit' st6nok, takZe sa v5etci vtedajSi n6jomcovia dohodli, 2e si mrele dajri urobit' sami, svcrjpomocne.
P. Iiov6d uvieclol, Ze si uvedomuje, Ze nepredloZil relevantny daiovy doklad, av5ak pripomenul, Le aj p.

Prinkeov6 si iiiadala ttei, o zapoditanie mreLi v roku 2011 ajej Ziadosti bolo vyhoven6. Dr. Mgr.
Ocilkova uvieclla, Levidi probldm vtom, lep.Kovitd tam mreLe nenechal. P. Kov6d pove<lal, Ze ak sa

zapo(,itajfi mre:Le do n6jmu, tak ich tam nasp?it' namontuje. Mgr. Ing. OlekSak poprosil n6vr,rovri
komisiu, aby predilala n6vrh uznesenia.
Miestne zastupitefstvo mestskej dasti Bratislava - Lamad
A. schval'u je zapct(,itttnie investicie - doddvka amont{i, mreLi vo vy5ke 100 % z obstardvacej cen'y. do

prerlstavnje 49'7 € formou zapo(,itama proti vzniknutdmu dlhu na n6jomnom, ktord predstavuje 619,'.14 €,
prid:crm nedoplatok na n6jom musi p. Kov6dov6 doplatit' do 30 dni a mreLe musia byt' narsp?it'

nanrontovan e - bez:, pripomienok
Potiet poslancov: E

Za: 7 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Mgr. lvl6ria Imrichov6, Mgr. Marta Jany5l:ov6,

N{\'Dr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Pro,ti: 0

Zdital saz 0

Nehlasoval: I - JLIDT. Jrilia OndriSov6

K brodu 17 - Nfvrh na pridelenie obecn6ho bytu iiadatel'oviizo zoznamu uchfdzaiov o byt
Starosta ozrejrnil zfxery soci6lnej komisie. Prednostka pripomenula, 'ze p. Vavrindikov6 srihlasi

s pridelenim obecndho bytu. N6vrhov6 komisia preditala n6vrh uznesenia, o ktorom dal starosta

hlasclvat'. Rokovaciu miestnost'opustil poslanec Mgr. Ing. C)lek56k, poiet poslancov: 7.

N{iestne zastupitefstvo mestskej dasti Bratislava - Lamad

A. schval'uje trlridelenie obecndho by'tu d. 8 nach6dzaj.lceho sa v obytnom dome na Studenohorskej ulici
d. 6t vBratisl.ave vsrilade sprijatymi Zdsadami n6jmu bytov vmestskej dasti Bratislava - Lttmad

Ziadatel'ovi p. l3artrore Vavrindikovej - bez pripomienok
B. Ziada starostu mestskej dasti Bratislava - Lamad uzatvorit s uvede.nym Ziadatefom bezodkladne

n6jomnri zmlulu k predmetndmu obecn6mu bytu - bez pripomienok
Poi:et poslancov: 7

Za: 7 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jrilia Ondri5ov6, Mgr. M6ria Imricltov6,
N{gr. Marla Jarry5kov6, MVDr. Pavol eech, PaedDr. Mgr. Renrita Ocilkov6
Prorti: 0
ZdrYzalsaz 0
Nehlasoval: 0
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K trodu 18 - N6vrh na odvolanie ilena z Komisie pre Skolsfizo a Sport
Do diskusie sa nikrlo z pritomnych poslancov neprihl6sil. N6vrhov6 komisia preditala n6vrh uznesenia.,
o ktorom dal starosta hlasovat'.
Miesitne zastupitefstvo mestskej dasti Bratislava - Lamad
A. odvolfva z fun.kcie dlena Komisie pre Skolstvo a Sport pri MZ Mi tlratislela - Lamad Ing. I)avla
Bizoia, trvale bytom I{eyrovskeho 14, 841 03 Bratislava - bez pripomienok
Poiiet poslancov: 7

Za:7 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jirlia Ondri5ov6, Mgr. M6ria ImrictLc,v6,
Mgr. Marta Jarry5kov6, MVDr. Pavol Cech, PaedDr. Mgr. Reniita Ocilkovri
Proti: 0

ZdrLal sa: 0

Nehlasoval: 0

Kbrodu 19 - N6vrh sadzobnika poplatkov za pren{jom SiCL azmen^ prevfdzkovdho porierdlku
SC]L

Do rokovacej miestnosti sa vrftil Mgr. Ing. Olek56k, polet poslancov: 8.
Starcrsta podal informacie k materi6lu. MVDr. eech ozrejmtl, ie evanjelick6 cirk,:v m6 prendjom SC[,
zadarmo. Poprosil, aby bola t6to pripomienka uvedenii v rnateri6li. N6vrhov6 kornisia preditala n6vrh
uznesenia, o ktororn dal starosta hlasovat'.
Miestne zastupitef stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad
A. rschval'uje predloZeny n6vrh sadzobnika poplatkov za pren6jom a znlenu prev6dzkovtiho porirldku
SCI- - s pripomienkami v zmysle diskusie
Podet poslancov: I
Za: 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jirlia Ondri5ov6, Mgr. M6ria. 1t11ish6rv6,

Mgr. Marta Jany5kovd, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radosla.r Olek56k, PaedDr. Mgr. Renrita Ocilkov6
Proti: 0

ZrJl./talsa:0
Nehlasoval: 0

K brodu 20 - Vol'ba prisediacich Okresn6ho sridu Bratislava IV
Do diskusie sa niktto z pritomnych poslancov neprihl6sil. N6vrhov6 komisia predlltala n6vrh uznesenia.,

o ktorom dal staror;ta hlasovat'.
Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad
A. r,roli

1. pani Valdriu Haraslinovri, bytom Podhdj d. 113, 841 03 Bratislava;

2.p,ani Martu Jany5kovu, bytom Studenohorsk6 d. 44,841 03 llratislava;
3. p,ani Annu N{arkovit, bytom Studenohorsk6 d. 5, 841 0.3 Bralislava;
za prisediacich Okresn6ho sridu Bratislava IV na funkdnd obdobie rokov 2014 -,2018 - bez pripomit:nok

Poiiet poslancov: I -
Zaz 5 - JUDr. .f rilia Ondri5ovd, Mgr. M6ria Imrichov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olel<ii6k,

PaedDr. Mgr. lteni6ta Ocilkov6
Proti: 0

ZrJrLal sa: I - Ing, Daniel Valentovid CSc.

Nehlasoval: 2 - Anna Markov6, Mgr. Marta Jany5kov6

K bodu 21 - Informativne sprivy (B. o stave prijmov a qidavkov MC BA Lamai, C. o projekte

Vtn Lamai, D. o problematike krirenia v objekte na TT,latohorskej ulici i. 18, F. o iaso'vom

harmonograme riloh pripravy volieb prezidenta SR v roku 2014, G. o poskytovani opatrovatel'skej

sluZby ztlY Stvrt'rok 2013)
B. lDo diskusie sa nikto zpritomnych poslancov neprihl6sil. Nlivrhov6 komisia preditala n6vnh
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uznesenia. o ktorom dal starosta hlasovat'.
Miestne zastupitel'rstvo mestskej dasti Bratislava - Lamad
A. berie na vedomie informativnu spr6vu o stave prijmo'v a vydavkov MC Bratislava - Lernlad

k 31.01 .2014 - bez pripomienok
Poi:et poslancov: 8

Zaz 8 - Anna Mar:kov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jrilia OndriSov6, Mgr. M6ria. ImrictLov6,
Mgr. Marta Jarryikovd, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radosla.r Olek5iik, PaedDr. Mgr. Reniita Ocil,<ov6
Proti: 0

Zdrlalsaz 0

Nehlasoval: 0

C. fitarosta podal inform6cie k materi6lu. N6vrhovd komisia preditala n6vrh uznesenia, o ktorom dal
starosta hlasovat'.
Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad
A. herie na vedornie informativnu spr6vu o projekte ,,\'ol'noiiasovy are6l s multifunkdnym. vyuZit[rn -
Lamad" - bez pripomienok
Potet poslancov: 8

Zaz I - Anna Mar:kov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jrilia Ondri5ov6, Mgr. M6ria. ImriclLc,v6,

Mgr. Marta Jarry5kov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radosla.,, Olek56k, PaedDr. Mgr. Rentita Ocil.kov6
Proti: 0

Zdtialsaz 0
Nehlasoval:0

D. Iitarosta poclal inform6cie k rnateriflu. MVDr. Cech pod'akoval za vypracovanie materidlu. N6vrhovii

komisia preditala nr6vrh uznesenia, o ktorom dal starosta hlaso'u'at'.

Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad

A. frerie na vedomie informativnu sprdvu o problematike kfrernia v objekte na 2i,latohorskej ulici d. l8 -

bez pripomienok
Potiet poslancov: I
Zaz 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDI. Jrilia Ondri5ov6, Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Marla Jany5kov6, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radosla'u Olek56k, PaedDr:. Mgr. Rendta Ocilk,cv6

Proti:0
ZdrYzal saz 0

Nehlasoval: 0

F. f]t.arosta podal inform6cie k materi6lu. Informoval, Ze vol'by budri prebiehat'len v budove ZS a viietky

okrskovd komisie 'budf na prizeml N6vrhov6 komisia preditala n6vrh uznesenia. o ktorom dal staror;ta

hlasovat'.
Miestne zastup,itefstvo mestskej dasti Bratislava - Lamad

A. berie na vedomie informativnu spr6lu o dasovom hatmonograme riloh pripravy volieb prezi<lenta

SR v roku 20I,+ - bez pripomienok
Poilet poslancov: 8

Zat 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jrilia Ondri5ov6, Mgr. M6ria Imricltovd,

Mgr Marta Jany5kovir, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Rerriita Ocilkovd

Proti: 0

Zd:rrzal sa: 0

Nehlasoval: 0

G. .Do diskusie sa nikto z pritomnych poslancov neprihlrisil. N6vrhov6 komisia preditala trdLvrh

uzrLesenia, o ktorom dal starosta hlasovat'.
Mir:stne zastutrritel"stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad

A. berie na vedomie informativnu spr6vu o poskytovani opatrovatefskej sluZb'y zaIY. Stvrtrok 2t)13 -

bez:pripomienok
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Poiet poslancov: 8

Zaz 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jrilia Ondri5ov6, Mgr. M6ria. lmrictLov6,

NIgr. Marta JanySkovii, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radosla.r Olek56k, PaedDr. Mgr. Renlita Ocil,rov6
Proti: 0

Zdtialsa:0
Nehlasoval:0

K bodu 22 - Vystupy z komisii
Do cliskusie sa nikto zpritomnych poslancov neprihl6sil. N6vrhov6 komisia prr:ditala n6vrh uznesenia,
o k1.c,rom dal starosta hlasovat'.
Miestne zastupitefstvo mestskej dasti Bratislava -Lama(
A. berie na vedomie informdciu o vystupoch z komisii - bez pripomienok
Poiiet poslancov: I
Za: 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jrilia Ondri5ov6, Mgr. M6ria Imricltov6,
Mgr. Marta Jany5k.ov6, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radosla'v Olek56k, PaedDr. Mgr. Reniita Ocilk,cv6

Pro,ti: 0

ZdrLal saz 0

Nehlasoval: 0

K trodu 23 - R6zne
JUDr. Ondri5ovd uviedla, Ze obdania by mali dostat' moZnosl' prihl6sit' sa k slovu aj v dopoludiaii;ich
hodin6ch. Preditala ndvrh uznesenia, o ktorom dal starosta hlasovat.
Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad

A. ;Ziada starorstu o pravidelne zaradente do programuMZ bod ,,Vystirpenia obdanov" v dase od Ct9'.30

do ltl.00 hod. -.bez pripomienok
Poiiet poslancov: i8

Zaz I - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jrilia Ondri5ov5., Mgr. M6rizL Imricltov6,
Mgr. Marta Jarry5kovd, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radosla'v Olek56k, PaedDrr. Mgr. Renrita Ocilkov6
Proti: 0

ZdrYzal sa: 0

Nehlasoval: 0

MVDr. Cech informoval, Le v nedel'u 9.3.2014 sa v SCL uskutodni prv6 evanjelick6 bohosluilba.

V sirvislosti s tym poprosil p. prednostku o technickd a d6s;tojnd zabezpedenie priestoru. Mgr. ling.

O1ek.56k poprosil o rie5enie kontajnerov vpriestorcchza po5tou. Poprosil, aby boli zttpisy zo stre:tnuti

preCkladand v5etkym poslancom na rokovanieMZ. Dalej poprosil, aby nebolo kino prenajimane tzv.

,,Smejdom". Navrhol vopred preverit', o akir spolodnost' ide. Navrhol poz'vat' predsedu VU(l na

zasa,lnutie MZ.Mtgr. Jany5kov6 vyjadrila osobnri nespokojnost's tym, Le na koncerte ZUS nevyslli.pili

aj r-riljmenSie <leti. Starosta ozrejmil, Ze i5lo o fvodny koncert, ktory mal vel'kri umelecku hodnrltu.

Dorjal, Ze bude zarganizovanych e5te mnoho koncertov s det'mi. Ing. Valentovid podal svoj prispevok

k problematike BIIS, s.r.o. ohl'adom ceny tepla. Starosta prisfirbil, Le prezistji cenu tepla pre brftovd

dorny od ostatnyctr dod6vatel'ov.
V Lr6de vystripil p6n l.opaSovsky, a to vo veci vlastn6ho pozemku, ktorli je zablokovan;f inou re5titriciou

a nem$Ze mu byt' vydanlf, nakofko na tomto majetku .je v katastri danli plomLba. Starosta sa vy adril

k rieSenej probiematike. N6sledne ukondil diskusiu.

K lrrrdu 24 - lnterpelfcie poslancov

K brrdu 25 - Zfner
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Star.c,sta Mi Bratislava - Lamad Ing. Sramko sa pod'akoval p,3slans.m a zames,tnancom N4LI a uk<lndil

zasaclnutie Miestnerho zastupitel'stva.
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Overovatelia zSpisnice:

Mgr. Marta Jany5kovf
poslanec MZ NIC ]Jratislava Lamad

JUDr. Jrilia OndriSovrl
noslanec MZ N{C Ilratislava Lamad

Mg r. Michaela Kiiviri Mrilzov 5
oreclnostka MLt Brratislava Lamad

lng. Peter Sramko
starrcsta MC Bratislava - Lamad
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.Zapi:;zia: Mgr. Miriam Cuchtov6
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